
Zápis  z     jednání Školské rady při ZŠ Čs. armády 210, ve Veselí nad Lužnicí   
ze dne  24. 6. 2024

Přítomni: Mgr. Martina Sýkorová, Ing. Vít Rada, MPA, Mgr. Drahomíra Jindrová - 
omluvena, Mgr. Adéla Hlásková, Mgr. Dana Nováková, Mgr. Miroslav Dušek

Host jednání: ředitelka školy Mgr. Ilona Vránková

1. Přivítání se členy školské rady
. ve složení Mgr. Martina Sýkorová (předsedkyně školské rady, zástupce zřizovatele), 
Ing. Vít Rada, MPA (zástupce zřizovatele), Mgr. Adéla Hlásková, (za rodiče žáků), 
Mgr. Dana Nováková, Mgr. Miroslav Dušek (za pedagogy)
. hostem jednání byla ředitelka školy Mgr. Ilona Vránková

2. Schválení programu školské rady
. program školské rady byl schválen a jednání probíhalo dle sestavených bodů 

3. Hodnocení školního roku:
- Průběh uplynulého školního roku zhodnotil zástupce ředitelky školy, předsedkyně 

školské rady spolu s přítomnými pedagogy zhodnotila průběh školního roku na 
základě podaných informací také s ředitelkou školy, proběhla diskuze mezi 
zúčastněnými

- s hodnocením výsledků vzdělávání žáků seznámil přítomné Mgr. Miroslav Dušek na 
základě výstupů z proběhlé pedagogické rady dne 20. 6. 2024 (viz zápis)

- nyní byla dokončena revize Rámcově vzdělávacího programu pro základní školy, 
úprava ŠVP již nyní týká změn ve výuky informatiky, která bude posílena v rámci 
MŠMT i financemi na odpovídající vybavení IT

- byly jmenovány aktivity z průběhu školního roku – projektové dny (projekt 
Zahradníkův rok – charitativní akce pro Rolničku, sportovní aktivity (účast 
v soutěžích, kurzy)

- spolupráce s rodiči byla hodnocena kladně, Sdružení rodičů prostřednictvím Rady 
rodičů spolupracuje s vedením školy a přináší náměty pro další spolupráci mezi školou 
a rodiči žáků

- škola je zapojena do projektu OP JAK „Šablony I“ (školní asistent, další vzdělávání 
pedagogických pracovníků, inovace ve vzdělávání a spolupráce pedagogů), dále je 
škola zapojena v projektu MAP IV ve spolupráci s MAS Lužnice v rámci ORP 
Soběslav

- do 1. ročníku bylo přijato ke školní docházce ve školním roce 2024/2025 38 žáků, 7 
žákům byl udělen odklad školní docházky, 1 žák byl převeden a jinou školu 

- z důvodu naplněnosti tříd musí dojít ke sloučení budoucí 6. třídy
- v diskuzi bylo zmíněno kapacitní naplnění školy z hlediska počtu žáků (v příštím 

školním roce cca 270 žáků), vzhledem k počtu žáků a učeben je škola z kapacitního 
hlediska plně naplněna (stanovená kapacita 300 žáků vzhledem k odborným učebnám 
a vzdělávacím plánům již neodpovídá současným požadavkům), stejně problémové je 
i stravování žáků, ve školní jídelně mohou být žáci stravováni při nastavené organizaci 
ve spolupráci se školní družinou

- naplněnost školní družiny je také na hranici kapacity 115 žáků
- dlouhodobým problém zůstávají šatny pro žáky
4. Investiční akce (informace od starosty města):



- kladně byly hodnoceny proběhlé investiční akce v minulých letech
- nyní se v měsíci červenci začne realizovat stavba tělocvičny, je vysoutěžen zhotovitel 

a čeká se na schválení ZM
- řešila se také nutnost přípojky komunikačního optického vysokorychlostního vlákna 
5. Období hlavních prázdnin:
- budou probíhat drobné opravy uvnitř školy a generální úklid budovy 
- zajištění bezpečnosti při stavbě tělocvičny, schůzka s jednateli stavební firmy (převzetí 

staveniště)
6. Diskuze, závěr:
- v závěru setkání proběhla diskuze ohledně probíraných bodů setkání 
- spolupráce při naplňování vize školy mezi vedením města, pedagogy, rodičovskou 

veřejností
- závěry jednání budou využity také při zpracování výroční zprávy za uplynulý školní 

rok 2023/2024
- náplň činnosti pro další školní rok se bude řídit dle vyhlášených pokynů MŠMT a ČŠI 

a také interních potřeb školy
- další setkání školské rady proběhne v polovině října příštího školního roku 2024/2025
- v příštím školním roce proběhnou volby do školské rady pro další tříleté období

Zapsala: Mgr. Ilona Vránková
Předsedkyně školské rady:

Ověření zápisu: Mgr. Miroslav Dušek Mgr. Martina Sýkorová

---------------------------------

Ve Veselí nad Lužnicí 25. 6. 2024


